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nie było wstrzymuj�cych

nie było nie bior�cych udziału w głosowaniu

Stwierdzam, i� Rada podj�ła uchwał� w sprawie przyj�cia bud�etu Miasta Krakowa na

rok 2008. Gratuluj�. Prosz�? Wraz z autopoprawk�, tak jest Pan Skarbnik ma �wi�t� racj�.
Powiedziałem wcze�niej. Prosz� o wydruk.  Bardzo prosz� te�, gratuluj�c Urz�dowi podj�cia

bud�etu jeszcze w roku kalendarzowym poprzedzaj�cym, bardzo te� prosz� aby do pi�tku

przygotowa� projekt bud�etu do podpisania �eby�my si� zmie�cili z przepisowymi

uchwałami, znaczy z przepisowymi terminami. Tak�e bardzo prosz� Pana Prezydenta o

pomoc w tej sprawie. To tyle. Dzi�kuj� bardzo.

Prosz� Pa�stwa mamy szereg innych punktów, jak kto� my�li, �e na tym si� sko�czyło

to si� mocno myli. Prosz� Pa�stwa kolejne 50, chyba około 70 głosowa� teraz nas czeka. Ba

Bardzo prosz�, prosz� Pa�stwa uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego obszaru Czy�yny-D�bie. Przepraszam, pani pozwoli, �e ja b�d� prowadził. W

tej sprawie mamy wniosek formalny o odesłanie do wnioskodawców, znaczy wniosek Pana

Radnego Osmendy o odesłanie do wnioskodawcy  Głos „za”, głos „przeciw” temu wnioskowi

formalnemu? Czy kto� „za” lub „przeciw” temu wnioskowi formalnemu Pana Radnego

Osmendy. Bardzo prosz� Pan Radny.

Radny –  p.  G. Stawowy

Panie Przewodnicz�cy! Panowie Prezydenci!

Szanowni Pa�stwo!

No có� pytanie jest takie czy dla kilku hektarów 4-kondygnacyjnych bloków usytuowanych

na Rondzie Alei Pokoju i Stelli-Sawickiego warto uniewa�nia� 270 kilka hektarów planu,

warto zablokowa� Centrum Kongresowo-Wystawiennicze, warto zablokowa� rozwój

Krakowskiego Parku Technologicznego, warto zablokowa� nowy obiekt muzealny,

wystawowy Muzeum Lotnictwa, warto zablokowa� wszystkie inwestycje na kilkudziesi�ciu

hektarach na zachód i ulicy Lema i czy warto budowa� hal� budowa� wielofunkcyjn� o

gorszych parametrach ni� ta, która b�dzie w uchwalonym planie miejscowym. Bardzo prosz�
o odrzucenie tego wniosku i odrzucenie poprawek mojego kolegi klubowego Łukasza

Osmendy. Dzi�kuj�.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Dzi�kuj�. Prosz� Pa�stwa poniewa� rzeczywi�cie popełniłem bł�d, przepraszam, popełniłem

bł�d poniewa� teraz w kolejno�ci miał by� punkt:  ustalenie w granicach administracyjnych

Miasta Krakowa miejsc przeznaczonych do u�ytku publicznego jako stref wolnych od dymu

tytoniowego, tu poprosz� o głos „za” wnioskiem, wstrzymały to głosowanie i najpierw

zrobimy tamten druk. Bardzo prosz� Pani Marta Patena w temacie. Przepraszam ale tak

musimy zrobi�, ze wzgl�dów formalnych ale tak musimy zrobi�. Bardzo prosz�.

Radna – p. M. Patena

Dzi�kuj� Panie Przewodnicz�cy za wywi�zanie si� z umowy bo tak ustalali�my dlatego

o�mieliłam sobie podnie�� r�k�.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Tak, ale pani ma racj�.



XXXI  SESJA  RADY  MIASTA  KRAKOWA

19  grudnia  2007 r.

106

Radna – p. M. Patena

	e inna kolejno��. Przepraszam prosz� Pa�stwa z głosem „za” oczywi�cie bardzo prosz� o

poparcie tego wniosku formalnego, wcze�niej wszystko było czytanie, nie chc� zabiera�
wi�cej głosu, bardzo prosz� o poparcie.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Przypomn�  chodzi o wniosek formalny odesłanie do projektodawcy w celu uwzgl�dnienia

uwag, rzecz dotyczy uchwały w sprawie ustalenia w granicach administracyjnych miejsc

przeznaczonych do u�ytku publicznego jako stref wolnych od dymu tytoniowego, druk 450.

Przepraszam ale to musimy zrobi� jakby w pierwszej kolejno�ci i to był mój bł�d dlatego go

naprawiam. Głos „za”, głos „przeciw” temu wnioskowi formalnemu? Był. Prosz� Pa�stwa

głosujemy wniosek formalny Pani Radnej Pateny, a potem przejdziemy do wniosku w

sprawie. Tak, to był wniosek „za”. Kto jest za tym wnioskiem formalnym, przypomn� rzecz

dotyczy odesłania do wnioskodawców w celu uzupełnienia, uwzgl�dnienia uwag Pani Marty

Pateny, dym tytoniowy itd.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Bardzo prosz� wynik.

Głosowali�my:

39 za

1 przeciwna

brak wstrzymuj�cych si�

Rada przyj�ła ten wniosek. Serdecznie dzi�kuj�. Przepraszam Pa�stwa za zamieszanie

ale przy 200 poprawkach to si� tak mo�e zdarzy�. Pan Radny Osmenda. Wracamy do punktu

dotycz�cego, ale przepraszam w temacie Czy�yn jeste�my, co tu si� dzieje? A wydruk, bardzo

prosz� wydruk to oczywi�cie. Dobrze. Dzi�kuj�.
Wznawiamy punkt pt. Plan dla D�bia-Czy�yn, bardzo prosz�.

Radny –  Ł. Osmenda

Prosz� Pa�stwa teraz z głosem za, bo rozumiem, �e był głos przeciw. Szanowni Pa�stwo to

jest pytanie o to, �e chcemy �eby w tym mie�cie były tereny rozwojowe, czy chcemy �eby w

tym mie�cie było prawdziwe city, czy chcemy �eby w tym mie�cie był najlepiej

skomunikowany park na �wiecie, park mi�dzy Alej� Pokoju, a  Jana Pawła i Lema, najlepiej

skomunikowany park miejski, na którego nikogo nie sta�, a na pewno mieszka�ców i t�
gmin�. Albo b�dziemy za tym, �e te tereny były prorozwojowe, albo b�dzie to kolejny plan

antyrozwojowy w tym w mie�cie.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Dzi�kuj�. To był głos Pana Grzegorza Stawowego, a przepraszam przeciw Pana Grzegorza

Stawowego, za Pana Łukasza Osmendy. Głosujemy wniosek o odesłanie do wnioskodawcy.

Prosz� o przygotowanie si�.  Jeszcze nie, jeszcze działa bo my�l ludzka jest szybsza ni�
maszyna panowie. Co si� dzieje? Przepraszam szanowny panie, wniosek formalny, wpiszcie

to.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?
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Czy kto� jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� o wynik.

Głosowali�my:

za wnioskiem 5

przeciw 29

3 osoby wstrzymały si�
1 nie brała udziału w głosowaniu

Stwierdzam, �e Rada odrzuciła ten wniosek.

Teraz bardzo prosz� Biuro Planowania o poprowadzenie głosowania bo tego jest do��
sporo. Wydruk? Bardzo prosz�. No to ja nie wiem o co chodziło. Bardzo prosz� pani�
dyrektor o poprowadzenie kilkudziesi�ciu głosowa� w temacie poprawek dotycz�cych tego

planu.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Panie Przewodnicz�cy! Panie Prezydencie!

Szanowni Pa�stwo!

Wydaje si�, �e pierwsze powinny by� głosowane poprawki zło�one przez Pana Łukasza

Osmend� jako poprawki dalej id�ce powoduj�ce w du�ej mierze niezgodno�� ze studium

umo�liwiaj�ce uchwale planu w konsekwencji.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

I rozumiem, �e tak b�dziemy głosowa�.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Je�li Pa�stwo wyrazicie zgod� proponowałbym aby pogrupowa� poprawki w zale�no�ci od

ich tre�ci. Poprawki dotycz�ce przeznaczenia terenów zielonych na tereny pod zabudow�
mieszkaniow� b�d� usługow� poło�one w rejonie Al. Pokoju, w południowej cz��ci planu po

północnej stronie Al. Pokoju pas terenu w rejonie Parku Lotników. To s� poprawki  numer 1,

2, 8, 9, 10, 11, 13, 15, 16, 20, 25, 26, 27, 32, 33, 34, 35, 37, 38 i 40.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

To proponuj� �eby�my najpierw przegłosowali pani dyrektor, dobrze? Poprawka numer 1

Pana Radnego Osmendy, to jako pierwsz� głosujemy.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Prosz�? Opinia Prezydenta do wszystkich poprawek jest negatywna.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Dobra, to b�dziemy przypomina�. Czyli głosujemy poprawk� numer 1 Pana Radnego

Osmendy. Prosz� o przygotowanie głosowania. Tak, dobrze mówi�. Za jednym razem? Ale

nie mo�na tak. Przepraszam bo tu jest pytanie o głosowanie w bloku? Czy Pan Radny tak ton

widzi, czy osobno?

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Wszystkie te poprawki dotycz� ró�nych działek, ale poło�onych w rejonie Alei Pokoju w

południowej cz��ci obj�tego planu.
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Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Znaczy ja rozumiem tak, �e Pan Radny chciał okre�li� czy to jest blok, czy nie? Tak. Czyli

rozumiem głosujemy jako jedne blok, czyli jednym głosowaniem. Tak ma by�? Rozumiem, w

porz�dku. Prosz� o przygotowanie głosowania.

Kto z Pa�stwa Radnych jest za przyj�ciem  tego bloku poprawek, czyli tej poprawki

składaj�cej si� z tych kilkunastu poprawek?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Czy kto� jeszcze bierze udział w głosowani?

Prosz� o wynik.

Głosowali�my:

7 za

8 przeciw

3 osoby wstrzymały si�

Poprawki zostały odrzucone, ten blok poprawek został odrzucony. Tak ja powtórz�.
Pani dyrektor prosz� mnie poprawi�: 1, 2, 8, 9, 10, 11, 13, 15, 16, 22, 25, 26, 27, 32, 33, 34,

35, 37, 38, 40.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Tak.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Teraz drugie.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Teraz poprawki dotycz�ce przeznaczenia terenów przewidzianych w projekcie planu pod

ziele� publiczn� na tereny zabudowy mieszkaniowo-usługowej, poło�one w rejonie ul.

Meissnera, ul. Lema.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

To jest poprawka numer?

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

To s� poprawki, to znowu kilka poprawek, wymieni� ich numery.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Bardzo prosz�.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

5, 7, 14, 17, 21, 22, 23, 28, 29, 30, 31, 36.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Prosz� Pa�stwa ta lista poprawek jest traktowana jako jeden blok. Pan Radny Osmenda to

potwierdza – tak? B�dziemy głosowali jako jedn� poprawk�. Prosz� o przygotowanie

głosowanie. Pani dyrektor podały numery, gdyby kto� chciał ja te� mog� poda�. Prosz� o

przygotowanie głosowania.
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Kto z Pa�stwa jest za przyj�ciem tej poprawki składaj�cej si� z tych kilkunastu

punktów?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Czy kto� jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

6 za

28 przeciw

3 osoby wstrzymały si�

Stwierdzam, �e Rada odrzuciła t� poprawk�. Tak.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Trzy kolejne poprawki dotycz� ró�nych działek, ró�nych nieruchomo�ci ale wszystkie

poło�one s� w terenie przewidzianym pod usługi w projekcie planu i poprawki dotycz�
przeznaczenia pod zabudow� mieszkaniow�, mieszkaniowo-usługow� w rejonie ul. Meisnera.

Poprawka to jest numer 24, 28 29.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Poprawka numer 24, 28 i 29. Panie Radny Osmenda czy my mo�emy je traktowa� jako jedn�?
Tak  Bardzo prosz� o przygotowanie głosowania.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

I teraz ju� kolejno b�d� poprawki.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Tak.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

7 za

27 przeciw

2 osoby wstrzymały si�
1 nie brała udziału w głosowaniu

Stwierdzam, i� Rada odrzuciła t� poprawk�. Bardzo prosz�.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

I kolejna poprawka numer 4. Uwaga cz��ciowo uwzgl�dniona przez Prezydenta zamiana

terenów zielonych na usługi.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Rozumiem, głosujemy poprawk� numer 4. Bardzo prosz� o przygotowanie głosowania.
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Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

6 za

27 przeciw

4 wstrzymały si�
1 nie brała udziału w głosowaniu

Rada odrzuciła t� poprawk�. Tak.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Poprawka numer 6.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Głosujemy.

Kto jest za poprawk� numer 6?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

5 za

28 przeciw

3 wstrzymały si�
1 nie brała udziału w głosowaniu

Rada odrzuciła t� poprawk�. Tak.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Poprawka numer 12.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Poprawka numer 12, bardzo prosz�
Kto z Pa�stwa Radnych  jest za poprawk�?
Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

5 za

27 przeciw

4 wstrzymały si�
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Rada odrzuciła t� poprawk�. Tak, pani dyrektor.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Poprawka numer 18.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Poprawka numer 18. Głosujemy.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

6 za

28 przeciw

 2 osoby wstrzymały si�
1 nie brała udziału w głosowaniu

Rada odrzuciła t� poprawk�.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Poprawka numer 19.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Poprawka numer 19, głosujemy.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

6 za

29 przeciw

2 osoby wstrzymały si�

Poprawka została odrzucona.

Tak.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Poprawka numer 38.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Poprawka numer 38, głosujemy.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.
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Głosowali�my:

6 za

28 przeciw

3 osoby wstrzymały si�

Rada odrzuciła t� poprawk�. Prosz� o wydruk. Nie.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Poprawka numer 39.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Poprawka numer 39, głosujemy.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

5 za

27 przeciw

3 osoby wstrzymały si�

Rada odrzuciła t� poprawk�. Prosz� dalej.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

I poprawka numer 41.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Poprawka numer 41, bardzo prosz� głosujemy.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

6 za

27 przeciw

4 wstrzymały si�

Poprawka odrzucona.

Tak.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

I to był blok poprawek dotycz�cych przeznaczenia terenu. Teraz kolejne poprawki od numeru

42 do 51 dotycz� zmian w zapisach projektu planu dotycz�cych wysoko�ci zabudowy w

obszarze planu. Poprawki od numeru 42 do 51.
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Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Rozumiem, �e głosujemy je osobno, tak?

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Nie wiem.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Panie Radny Osmenda? To znaczy jak głosujemy? Razem. Bardzo prosz� w takim razie

wnioskodawca wnosi o głosowanie blokiem czyli poprawki od 42 do 51 rozumiem – tak?

Prosz� o przygotowanie głosowania.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

5 za

25 przeciw

5 osób si� wstrzymało od głosu

Poprawka została odrzucona.

Bardzo prosz� jeszcze 52 zdaje si�, tak?

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Poprawka numer 52.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Bardzo prosz� poprawka numer 52. Prosz� o przygotowanie głosowania.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

6 za

26 przeciw

3 osoby wstrzymały si�

Poprawka została odrzucona. I to wszystko, chyba.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

I poprawka numer 3, która nie była wymieniona jeszcze, która w zasadzie jest

bezprzedmiotowa dlatego, �e dotyczy uwagi wniesionej przez Politechnik� Krakowsk�,
uwaga numer 27. Poprawka numer 3. Do na ta   informacja nie dotarła.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Czyli rozumiem, �e nie musimy jej głosowa�. Czyli to jest wszystko, tak?
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Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Tak.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

Dzi�kuj� bardzo. Głosujemy ostatecznie projekt uchwały.

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz

Nie, nie, jeszcze poprawki

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider

A przepraszam Pan jeszcze Stawowy, no ja chciałem to jednak za szybko, ale widz�, �e
czujno��. Przepraszam ale to pan przewodnicz�cy decyduje, które razem, które nie bo tak nie

mo�na. 3 i 16 s� wycofane, a reszta głosowane blokiem. Tak?  Prosz� bardzo. Prosz�
przygotowane głosowania. Przypomn� poprawka Pana Radnego Stawowego składa si� z tych

12, czy 13 punktów. 14 punktów. Prosz� o przygotowanie głosowania. Ju� mamy.

Kto jest za t� poprawk� składaj�c� z 14 punktów?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

30 za

2 osoby przeciw

5 osób wstrzymało si�
nie było osób nie bior�cych udziału w głosowaniu

Stwierdzam, �e Rada przyj�ła ten pakiet poprawek. Prosz� bardzo o wydruk. To

wszystko. Dzi�kuj�. Nie to dojdzie do ko�ca bo to nie jest tak łatwo zatrzyma�. Prosz�
Pa�stwa głosujemy uchwał� z przyj�tymi poprawkami. 16 została wycofa, 16 i 3 chyba, tak?

Tak. Prosz� Pa�stwa prosz� o przygotowanie głosowania projektu uchwały razem z przyj�t�
poprawk�, bardzo prosz�.

Kto jest za przyj�ciem tego projektu uchwały wraz z poprawkami?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Kto jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

31 za

 5 przeciw

1 osoba wstrzymała si�

Stwierdzam, i� Rada podj�ła uchwał� w sprawie uchwalenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obszaru Czy�yny-D�bie.

Uprzejmie prosz� Pana Prezydenta oraz Dyrektora Wydziału Biura Planowania o

przekazanie i przygotowanie do Kancelarii Rady Miasta uchwały w sprawie uchwalenia do

pi�tku, do godzin 12,oo, bo to musimy si� zmie�ci� bo potem Pa�stwo nie pracujecie.


